

Press Release

**39 Million USD New grant Aid**  
**from Japan to Yemen**

February 06, 2018

The Government of Japan has decided to extend approximately 39 million USD as new grant aid to Yemen in response to the demands of the Government of Yemen and the urgent needs of the people, to address the dire humanitarian situation and alleviate the suffering of the Yemeni people.

Japan's fresh contribution focuses not only on providing emergency humanitarian support such as foodstuff, shelter, medicine and health care services to the people, but also on contributing to the reconstruction of Yemeni communities, such as providing employment opportunities and reintegration of children with their families and societies, and will be implemented by various international organizations and Japanese NGOs in coordination with Yemeni partners.

Japan's total contribution to Yemen since 2012 amounts to 313.64 million USD with this new assistance.

## بلاغ صحفي

### اليابان تقدم منحة جديدة لليمن بقيمة 39 مليون دولار

6 فبراير، 2018

قررت حكومة اليابان تقديم منحة جديدة لليمن بقيمة 39 مليون دولار تقريباً تلبية لمطالب الحكومة اليمنية والاحتياجات الملحة للشعب لمعالجة الوضع الإنساني المتردي وتخفيف معاناة الشعب اليمني .

وتركز مساهمة اليابان الجديدة ليس فقط على تقديم الدعم الإنساني الطارئ مثل المواد الغذائية والمأوى والأدوية والخدمات الصحية للمحتاجين ، بل وعلى المساهمة في إعادة إعمار المجتمعات اليمنية أيضاً مثل توفير فرص العمل وإعادة دمج الأطفال مع أسرهم والمجتمع، وستنفذ من خلال المنظمات الدولية المختلفة والمنظمات اليابانية غير الحكومية بالتنسيق مع الشركاء اليمنيين .

بهذه المساعدة الجديدة تبلغ مساهمات اليابان الإجمالية لليمن 313.64 مليون دولار منذ عام 2012 .